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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Märta Stenevi (MP)

2020/21:567 Ett ökat bostadsbyggande

Den 5 februari tillträdde Märta Stenevi som ny jämställdhets- och 
bostadsminister. I samband med presskonferensen ägnades en övervägande 
majoritet av tiden åt uppdraget som jämställdhetsminister, endast 25 sekunder 
ägnades åt uppdraget som bostadsminister. Stenevi inledde med att meddela att 
uppdraget som bostadsminister inte enbart handlar om bostadsbyggande. Det är 
korrekt, men en mycket stor del gör det. Bostadsbyggandet ökade under 2020 
men når fortfarande inte upp till Boverkets mål. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Märta Stenevi:

 

Hur avser statsrådet att öka bostadsbyggandet?

………………………………………

Carl-Oskar Bohlin (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-03-15
Besvaras senast
2021-03-29


